
1. seja Aktiva svetov staršev OŠ domžalsko-kamniške regije v šolskem letu 2024/2025

Seja je potekala v sredo, 29. 1. 2025, ob 18. uri na Osnovni šoli Domžale.

Prisotni:
Anton Meden (OŠ Janka Kersnika Brdo)
Aleš Božnik (OŠ Venclja Perka Domžale)
Danica Hribar (OŠ Trzin)
Katja Krajnc (OŠ Marije Vere)
Aleksander Sešek (OŠ Mengeš)
Rok Zevnik (OŠ Mengeš)
Jana Tomazin (OŠ Domžale)

V aktiv  domžalsko-kamniške  regije  je  vključenih  16  šol  s  skupno  25  predstavniki,  na  današnji  seji  je
prisotnih 7 predstavnikov iz  6  šol.  Aktiv veljavno odloča,  če  je  na seji  prisotna več kot  polovica vseh
predstavnikov svetov. Čeprav nismo sklepčni, smo se odločili, da sejo izvedemo.

1) Poročilo o delu ZASSS od zadnje seje
Jana Tomazin, predsednica Aktiva, uvodoma pove, da se vse aktivnosti ZASSS redno objavljajo na spletni
strani ZASSS http://www.zasss.si/ ter da je dobra praksa oziroma priporočilo, da se predsednik sveta staršev
dogovori z vodstvom šole, da se na spletni strani šole objavi povezava do spletne strani ZASSS, tako da se
dejavnosti ZASSS tudi na tak način širijo med starše. Naslednja dobra praksa pa je, da predsednik sveta
staršev ali kdo drug, ki je član aktiva, na vsaki seji sveta staršev poroča o aktivnostih ZASSS. Na tak način
starši dobijo večji občutek zastopanja njihovega glasu na področju šolstva in se bodo morda bolj aktivno
vključevali v aktualne teme. ZASSS je namreč prav iz tega razloga, tj. da se sliši glas staršev, zasnovan od
spodaj navzgor. Sveti staršev se povežejo v aktive, aktivi pa se priključijo Zvezi. Na tak način lahko Zveza
predstavlja (vse) starše.

Aktivnosti ZASSS:
1. Še vedno je v teku prenova učnih načrtov (UN), ZASSS je aktivno vključen predvsem s predlogi, da se
UN oklestijo preden se dodaja nove vsebine, da se medpredmetno povežejo, itd.

2. ZASSS je podpisal peticijo za zakonsko omejitev uporabe zasebnih telefonov in drugih digitalnih naprav v
vzgojno-izobraževalnih ustanovah, ki jo je pripravila ekpia ODKLOPI.NET.

3. ZASSS se je sestal z novim ministrom, kjer smo izmenjali  mnenja o reformi učnih načrtov, vzgojnih
vprašanjih,  integraciji,  preverjanju  oziroma  spremljanju  znanja  ter  ocenjevanju,  ugledu  učiteljev  in
opolnomočenju staršev v svetih staršev ter svetih zavodov.

4. ZASSS je sodeloval na sestanku s predsednikom vlade in ministrom za šolstvo ter ministrom za finance
glede sprememb ZOFVI (več sredstev za šolstvo, imenovanje ravnatelja, itd.).

5. ZASSS je v Državnem svetu predstavil stališče na Posvetu z naslovom Zagotavljanje pravice do varnega
in vzpodbudnega okolja v osnovni šoli, in sicer na temo Starši in medvrstniško nasilje.

6. ZASSS je podal mnenje na Nacionalni program vzgoje in izobraževanja za obdobje 2023-2033 (NPVI).

7.  Tiskovna  konferenca  Zveze  aktivov  svetov  staršev  Slovenije,  Združenje  ravnateljev  in  pomočnikov
Slovenije in SVIZ »Skupaj za kakovostno šolstvo«

8.  Robert  Vurušič,  tajnik  ZASSS,  je  postal  podpredsednik  Evropske  starševske  organizacije  (EPA).
Predstavniki ZASSS se redno udeležujejo skupščin in konferenc EPA.

9. Sodelovanje ZASSS v nekaterih delovnih skupinah na državni ravni.

10. ZASSS je sodeloval na različnih javnih razpravah, konferencah, sestankih in v medijih ter odgovarjal
staršem in aktivom glede različnih tem.

http://www.zasss.si/


Člani aktiva menijo, da bi moral dokument iz leta 2018 Predlogi za prihodnji razvoj slovenskega šolstva, ki
ga je ZASSS oblikovala po več letih aktivnega (so)delovanja ter jih že dobrih pet let predstavlja in zagovarja
v  javnosti,  priti  do  vseh  staršev.  Predsednica  pove,  da  je  dokument  objavljen  na  spletni  strani  ZASSS
(Predlogi  Zveze  aktivov svetov svetov staršev  Slovenije  (ZASSS),  da  se  ZASSS nanj  tudi  sklicuje,  ko
obravnava katero od 7. točk, ki jih zajema dokument, predlaga pa, da morda tudi predsedniki sveta staršev te
točke predstavijo na kakšni od sej sveta staršev.

Člani aktiva tudi menijo, da bi bilo dobro, če bi se spletna stran ZASSS prenovila. Predsednica, ki je tudi
podpredsednica ZASSS, pove, da se Zveza tega zaveda, a trenutno žal ni dovolj aktivnih članov, da bi se
takšna prenova lahko izpeljala. 

2) Pobuda Skupaj za šole
Razpravljali smo o pobudi Skupaj za šole, ki jo je pripravil svet staršev ljubljanske OŠ (Danile Kumar), in
sicer kakšne pristojnosti ima oziroma kako naj se odzove predsednik sveta staršev, ko dobi od šole tovrstno
pobudo, v kateri je povabilo, da sveti staršev med starše razširijo pobudo in pridobijo podporo, kakor tudi o
sami vsebini pobude.

3) Razno
Predstavnika OŠ Mengeš sta povedala, da razmišljajo o objavi pogostih vprašanj na spletni strani šole, saj
ugotavljajo, da se vsako leto s prihodom novih staršev nekatera vprašanja ponavljajo.

Razpravljali  smo  o  tem,  kako  resno  šole  izvajajo  zakonsko  predpisano  samoevalvacijo  (kaj  je  vsebina
samoevalvacij, kakšne so posledice oziroma ukrepi po opravljeni analizi – povratna zanka) in se seznanili z
dobrimi praksami nekaterih šol.

Ponovno  smo  se  pogovarjali  o  nadstandardu  –  kaj  vanj  sodi  (npr.  otroški  parlament),  potrjevanje
nadstandarda na svetu staršev, saj ima svet staršev glede tega velik vpliv, ki se ga premalo zaveda. Včasih so
se v okviru ZASSS izvajali seminarji, s katerimi se je svete staršev opolnomočilo na tem področju. Zaradi
kadrovske podhranjenosti ZASSS se ti seminarji sedaj ne izvajajo več, čeprav bi bili nadvse koristni.

Izmenjali  smo  izkušnje  o  izvajanju  počitniškega  varstva  na  posamezni  šoli.  Organizacija  počitniškega
varstva je v domeni občine (ki največkrat sodeluje z Zvezo prijateljev mladine).

Zapisala:
Jana Tomazin

Jana Tomazin
predsednica ASSOŠDKR

http://www.zasss.si/documents/Predlogi%20ZASSS%20za%20prihodnji%20razvoj%20slovenskega%20solstva.pdf

